

## 道南校友会入会申请介绍人表格

Recommended 1 入会介绍人一:	_____	签名:	_____
Recommended 1 ID Card 介绍人一身份证号码:	_____	(Nric No.(Last 4 Digits No) 身份证 最后 4 位号码及英文字母)	
Recommended 2 入会介绍人二:	_____	签名:	_____
Recommended 2 ID Card 介绍人二身份证号码:	_____	(Nric No.(Last 4 Digits No) 身份证 最后 4 位号码及英文字母)	

**声明与备注 REMARKS**

本人谨此声明以上所提供的资料正确无误，也已仔细阅读并接受入会规则与条款。

I hereby declare that the information provided above is true and accurate and I have read and accepted the above terms and conditions .

A. 请附上母校毕业证书或成绩册副本一份。只有在申请者的毕业证书或成绩册正本文件被校友会核实无误后才可能被批准，批准时间为两个月左右

B. 从 2019 年 12 月 1 日开始，凡是要求补发会友怎么的申请，校友会将会收取 10 元的手续费。

A. Please attach a copy of your PSLE or report book. Every application is subject to verification by the Alumni. Estimated approval time takes about 2 months. Please note that the processing time may not be taken into consideration of MOE' s 12 months requirements.

B. Alumni association has decided to collect an administrative fee of \$10 for every applications for reissuing the membership certificate W.E.F. 1St December 2019.